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Geachte leden van het college van Burgemeester & Wethouders,      

 

Op 18 november jl. hebben we ons onthouden van goedkeuring dan wel instemming met het 

voorliggende plan; we schreven toen: 

 

 Het stuk is te lijvig en te veelomvattend om hier nog advies op te kunnen geven:  

  ‘De ernst van de situatie zien wij al jaren: de begeleiding van de jongeren bij Kamers met 

Kansen is uitgeknepen, de nachtopvang zit vol, de crisisopvang heeft een wachtlijst, de 

doorstroming uit deze opvangcentra naar woningen zit helemaal op slot’. 

 

Naar aanleiding daarvan hebben we op 16 december jl , tijdens onze vergadering, een uitstekende 

onderbouwing gekregen van de betreffende SED-ambtenaar, waarbij we op alle voorliggende vragen 

een duidelijk en helder antwoord hebben gekregen. 

Deze extra uitleg werd door ons bijzonder op prijs gesteld. 

Het is een ambitieus plan dat wordt omarmd door de regionale colleges van B & W. 

Het is verheugend te constateren dat ook de ambtenaren van die gemeenten eendrachtig hebben 

samengewerkt; de noodzaak is volstrekt duidelijk: het is ‘vijf voor twaalf’.  

We hopen dan ook van harte dat het plan voortvarend van start gaat en we steunen dan ook dit 

initiatief. 

 

Met vriendelijke groet, 

Fred Bertrand, voorzitter Wmo-Adviesraad 


